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Emne: Møde i Integrationsrådet 22. oktober 2020 
 

 
Mødedato 

22-10-20 

Mødested/lokale 

Onlinemøde Teams 

Mødet påbegyndt kl. 

17 

Mødet afsluttet kl. 

18.40 
Deltagere  

Anja Daugaard, Ebu Bekir Incikli, Ensaf Abdel Hadi Ihsan, Krestine Krogh Thomsen, Lone Lisby, Muhsin 

Türkyilmaz, Mustapha Ali El Ahmad, Senada Mehic og Soheila Dadkhah 
Fraværende 

Adisa Mulabecirovic, Kamal Atie, Natalija Petrova, Poul Erik Møller, Razija Salihovic, Rafael Shamri, Safet 

Bralic og Waheed Watandost 

 
Dato 

27. oktober 2020 

Referent 

Mette K. Jacobsen 

Direkte telefonnr. 

76811553 

Journalnr. 

15.40.00-A30-1-20 

 

 

1. Godkendelse af 

referat fra 

mødet i 

Integrations- 

rådet 17-09-20 

 

Godkendt 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

 

Godkendt 

3. Møder i 

Integrations-

rådet 

 

Ebu gennemgik resultatet af Google-undersøgelsen vedr. arbejdet i 

Integrationsrådet. Svarprocenten var 50. Herefter drøftede medlemmerne svarene på 

undersøgelsens spørgsmål, herunder særligt mødested, mødetidspunkt og brugen af 

temamøder. Der var enighed om følgende tiltag på nuværende tidspunkt: 

 

 For at afprøve et nyt starttidspunkt bliver mødetidspunktet for det næste 

møde i Integrationsrådet kl. 16 

 Ebu, Krestine og Mette udarbejder et forslag til møde- og aktivitetskalender 

for 2021til forelæggelse for Integrationsrådet på mødet 19-11-20. 

 

 

4. Temadrøftelser 

2020/2021: 

Status for 

arbejdet med 

emnerne: 

Foreninger og 

synliggørelse 

 

Ebu orienterede om status for arbejdet med emnerne: Foreninger og synliggørelse.  

 

Arbejdsgruppen vedr. synliggørelse havde siden sidst arbejdet på et arrangement 

vedr. møde mellem forskellige kulturer i Mariaparken lørdag den 24. oktober 2020 i 

samarbejde med Con3bute. Arrangementet er udsat pga. det eksisterende 

forsamlingsforbud på 50 personer. Forarbejdet til arrangementet er nu gjort og 

forhåbentlig kan det løbe af stablen i foråret 2021. 

 

Ebu orienterede om de to næste emner på årshjulet: Skoler og fritidsjob. Mette blev 

bedt om at skrive til medlemmerne for at få deres tilmelding til arbejdsgrupperne for 

de to emner. 

 

5. Orientering fra 

formanden 

 

Ebu orienterede om støtteforeningen BROEN Danmarks modtagelse af Tine Bryld 

Prisen 2020 på 500.000 kr. BROEN Danmark er en landsdækkende organisation, 
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der hjælper socialt udsatte børn og unge til at blive en del af idræts- og andre 

fritidsfællesskaber. BROEN Vejle besøgte Integrationsrådet den 19. april 2019. 

 

Ebu informerede om specialestuderende i antropologi Christina Gaudesens ønske 

om at følge møderne i Integrationsrådet som observatør. Christina deltager i de 

næste to møder. 

 

6. Orientering fra 

medlemmerne 

 

Krestine orienterede om den kommende renovering af Dragehaven i Vejle. 

Renoveringen skal ske i et samarbejde mellem Vejle Kommune, AAB og Salling 

Fondene, der har doneret 250.000 kr. til renovering af haven. Krestine ønskede at 

inddrage Integrationsrådet i arbejdet. Senada meldte sig som interesseret. 

 

7. Orientering fra 

Byrådet 

 

Mustapha orienterede om Vejle Kommunes HR-redegørelse 2020, der blev fremlagt 

på mødet i Vejle Byråd den 30. september 2020. Se redegørelsen på dette link:  

https://dagsordener.vejle.dk/vis/#6fe1d763-15d4-49d4-917d-1bb0fd4cb200 

 

  

8. Evt. Mette oplyste, at der arbejdes videre med besøget fra Integrationsrådet i Sønderborg 

i foråret 2021. 

 

 

https://dagsordener.vejle.dk/vis/#6fe1d763-15d4-49d4-917d-1bb0fd4cb200

